
Zápis ze setkání pastorační rady  25. 6. 2024 20:15 
Římskokatolická farnost u kostela sv. Jakuba Staršího Praha - Kunratice 

Přítomni:  P. Vojtěch Smolka, jáhen Jakub Haloda, Daniela Jančíková, Jana Steifová, Jana Krausová,
Svatomír Mydlarčík, Ladislav Hylena, Jakub Formánek
Omluveni: P. Jakub Žákavec, Oliver Macháček, Dominika Macková

Průběh setkání: 
1) Chvíle neformálního setkání 
2) Společná modlitba 
3) Okruhy odpovědnosti členů PRF

• Zhodnocení snahy o zapojení více lektorů a zpěváků žalmů – na Vojtěchovy výzvy se nikdo
nepřihlásil.  Lepší  bude  osobní  pozvání  konkrétních  lidí  než  apel  na  jejich  samostatné
přihlášení.

• Stejný závěr byl dohodnut ohledně snahy zvýšit počet ministrantů (osloví Vojtěch a Jakub).
• Diskuse ohledně mší sv. o prázdninách – byly diskutovány následující podněty – všední dny

chodí na mši sv. jednotky lidí, o prázdninách bude Vojtěch 7 týdnů z 9 ve všední dny mimo
Prahu – je potřeba zajišťovat zástupy (kromě po, kdy slouží mši sv. o. Jakub), je možné také
oslovit o. Josefa. Za uvážení stojí „prázdninový provoz“, kdy by mohly být vynechány mše
sv. např. v út a čt. Vojtěch promyslí a rozhodne se a oznámí v ohláškách. 

• Ad liturgické záležitosti – reflexe slavnosti Božího těla a možnost pojmout příští rok jinak. 
• Kniha o kostele – Svatomír – kniha bude, časem, není to problém. 
• Katecheze dětí – fungují dobře, je v plánu pokračovat bez potřeby zásadnějších změn. 
• Katecheze dospělých – aktuálně probíhá přednáškový cyklus, který tento čt končí. 
• Noc kostelů – reflexe akce – Jana S. 
• Možnost setkání farnosti na začátku školního roku 8. 9. v podvečer v návaznosti na velmi

kladně hodnocené setkání na konci školního roku tuto neděli, to se mimořádně vydařilo.
4) Téma otce Vojtěcha 

• Pouť ke kapličce ve Zdiměřicích – je ke zvážení, zda na jaře 2025 neudělat jinak. Podzimní
pouť necháme beze změny. 

5) Témata pastoračních radních
• Požehnání  všem, kteří  slavili  daný měsíc narozeniny – všichni  souhlasí,  zkusíme již  tuto

neděli u červnových oslavenců. V závěru mše svaté v 10:00 s pozváním na farní setkání. 
• Farní opička – o prázdninách se losovat asi nebude, po prázdninách by mohl losování vést

katecheta – zkusíme a následně vyhodnotíme reakce dětí. 
• Diskuse nad pastýřským listem pana arcibiskupa na téma potřeby věnovat větší pozornost

přípravám snoubenců na svátost manželství v jednotlivých farnostech – proběhla diskuse o
možnostech, jak výzvu uchopit v naší farnosti, zda jsme schopni zajistit kvalitní program,
nebo by bylo lépe se zapojit společně s jinými farnostmi, to i vzhledem k tomu, že v našem
kostele bývají cca 2 svatby za rok. Téma bude znovu diskutováno na PRF po prázdninách. 

Zapsala: Jana Steifová
Doplnil a schválil: P. Vojtěch Smolka, farář 
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